
Vedlegg til protokoll til årsmøte 04.05.2023 

 

 

Hva gjøres for å øke antall medlemmer? 

Ansatt egen markedskoordinator som skal ta hånd om synlighet i SoMe.  

Det er nå god synlighet i flere SoMe kanaler som Facebook, Instagram og TikTok.  

Her er det flere innlegg som har mange visninger. 

 

Strategi for FOD og videre utvikling: 

Det er utarbeidet et strategidokument for FOD og arbeidet for 2023. 

Her er det blant annet lagt vekt på å tydeliggjøre visjon, verdier, mål og plan videre. 

Dette skal tydeliggjøres på FOD sine hjemmesider som er en del av planen for 2023.  

 

Kommunikasjon med medlemmer: 

Til neste år skal det ses på om det er mulig å sende e-post til alle medlemmer som har 

registrert dette hvor det bes om samtykke til at vi kan kommunisere med dem. Da kan vi 

sende e-post til medlemmer som har samtykket med invitasjon til årsmøte.  

 

Ansatte:  
Ønske om å vise organisasjonskart. Dette legges på hjemmesiden fast.  

 


